
  Ciechanów, dnia      grudnia 2017 r. 

 

 

Pan  

Stanisław Talarek 

Radny Rady Miasta Ciechanów  

       

 

 

 Odpowiadając na interpelację, złożoną przez Pana Radnego 30 listopada 2017r. 

na XXXVIII sesji Rady Miasta Ciechanów w sprawie złej nawierzchni ul. Złotej uprzejmie 

informuję, że 15 grudnia ZWIK odtworzył nawierzchnię w/w ulicy. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Do wiadomości: 

1. Biuro Obsługi Rady Miasta wm. 

2. a/a. 
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